
1

Sporządzono: 24.10.2024

Protokół nr IX/2024 z sesji

IX zwyczajna sesja Rady Miasta Puck
data posiedzenia: 24-10-2024

miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Puck ; ul. 1 - go Maja 13 ; 84-100 Puck

Porządek obrad

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.1.
Zatwierdzenie porządku obrad.2.
Zatwierdzenie protokołów z VI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck, VII nadzwyczajnej Sesji Rady3.
Miasta Puck oraz VIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck.
Informacja Burmistrza o działaniach w okresie międzysesyjnym i realizacji zgłoszonych4.
wniosków.
Informacja i komunikaty Przewodniczącej Rady Miasta.5.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2039.6.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na 2024r.7.
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i realizacji programu pn.: „PUCKA KARTA8.
MIESZKAŃCA
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Biblioteki Publicznej im. Zaślubin Polski z Morzem.9.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu10.
zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasta Puck w rejonie Szpitala Puckiego.
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Gminie Miasta Puck.11.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy12.
na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( dz. 114 2.1 Port Morski)
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży mienia komunalnego. ( dz. nr 5_1 (2.4) ul. Mestwina 3)13.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie14.
Miasta Puck.
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia stawek opłaty15.
targowej na terenie Miasta Puck.
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej oraz określenia wysokości stawki16.
opłaty miejscowej na terenie Miasta Puck.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia rocznych stawek podatku od środków transportowych na17.
terenie miasta Puck w roku 2025.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków na terenie Gminy Miasta Puck, których18.
właścicielem zarządzającym jest Miasto Puck oraz warunków i zasad korzystania z tych
przystanków.
Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasta Puck w roku19.
szkolnym 2023/2024.
Wolne wnioski i informacje.20.
Zamknięcie obrad.21.

Wykaz głosowań

Wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia1.
i realizacji programu pn.: PUCKA KARTA MIESZKAŃCA (2024-10-24 15:45:48)
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odrzucono przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
PRZECIW - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald;
Izabela Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Zatwierdzenie porządku obrad. (2024-10-24 15:46:51)2.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Zatwierdzenie protokołów z VI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck, VII nadzwyczajnej Sesji Rady3.
Miasta Puck oraz VIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck. (2024-10-24 15:47:44)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2039.4.
(2024-10-24 16:00:50)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na 2024r. (2024-10-24 16:02:01)5.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i realizacji programu pn.: „PUCKA KARTA6.
MIESZKAŃCA" (2024-10-24 16:03:09)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
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Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Biblioteki Publicznej im. Zaślubin Polski z Morzem.7.
(2024-10-24 16:04:11)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 14 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Kinga Szczypiorowska;
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu8.
zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasta Puck w rejonie Szpitala Puckiego. (2024-10-24
16:05:10)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Gminie Miasta Puck. (2024-10-24 16:07:03)9.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy10.
na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( dz. 114 2.1 Port Morski) (2024-10-24 16:08:18)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży mienia komunalnego. ( dz. nr 5_1 (2.4) ul. Mestwina 3)11.
(2024-10-24 16:09:15)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
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PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie12.
Miasta Puck. (2024-10-24 16:13:09)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia stawek opłaty13.
targowej na terenie Miasta Puck. (2024-10-24 16:14:21)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej oraz określenia wysokości stawki14.
opłaty miejscowej na terenie Miasta Puck. (2024-10-24 16:15:26)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie określenia rocznych stawek podatku od środków transportowych na15.
terenie miasta Puck w roku 2025. (2024-10-24 16:16:24)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 14 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 1 - Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków na terenie Gminy Miasta Puck, których16.
właścicielem zarządzającym jest Miasto Puck oraz warunków i zasad korzystania z tych
przystanków. (2024-10-24 16:17:32)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
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WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

                                               IX ZWYCZAJNA SESJA RADY MIASTA PUCK

                                                        z dnia 24.10.2024

Początek obrad godzina 15.34

W sesji na 15 Radnych udział wzięło 15 Radnych.

 

Link do nagrania z posiedzenia: https://miastopuck.tv-polska.eu/

 

PUNKT 1

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD GODZINA

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dokonała otwarcia IX zwyczajnej sesji Rady Miasta
Puck wypowiadając formułę „Otwieram posiedzenie IX zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck „.

Powitała  przybyłych na sesje  Radnych miasta oraz Wiceburmistrza,  panią Mecenas pracowników
Urzędu Miasta, Kierowników jednostek organizacyjnych, gości i obecnych za pośrednictwem Internetu.

Na protokolanta IX sesji Przewodnicząca powołała p. Anetę Seweryńską- Konkel.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  stwierdziła,  że  zgodnie  z  listą  obecności  w
posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 Radnych
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

 

 

( Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu,

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

 

PUNKT 2

ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała, że porządek obrad IX zwyczajnej sesji
Rady Miasta  Puck  został  przesłany wraz  z  materiałami.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do  przesłanego
porządku obrad.

Radna Kinga Szczypiorowska poprosiła o zabranie głosu.

https://miastopuck.tv-polska.eu/


6

Radna Kinga Szczypiorowska Szanowni Państwo chciałabym się dowiedzieć dlaczego z porządku
obrad został zdjęty punkt 19 czyli projekt 96, który obejmował uwzględnienie bezpłatnych przejazdów
dla kobiet w ciąży i osób niepełnosprawnych, co tutaj jest przyczyną, że dzisiaj nie możemy podjąć
uchwały w tej sprawie.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel z tego wstępnego porządku obrad zostały zdjęte dwa
punkty, a nie tylko ten 19 tutaj jeśli chodzi o punkt 19 to wpłynęła opinia pani mecenas  poproszę
panią mecenas o zabranie głosu.

Mecenas Joanna Ostrowska oczywiście moja opinia nie cofa projektu, pani Burmistrz cofnęła ten
projekt.  Jest  to  związane z  tym,  że  pojawiły  się  propozycje  zmiany do tego projektu  uchwały  i
zwolnienia, które państwo zaproponowali czy też  forma wprowadzenia tego w tekście nie zyskały
moje aprobaty. Po pierwsze jeżeli  chodzi o zwolnienia do dotyczące osób niepełnosprawnych ten
projekt no to jest dosyć drobna rzecz, natomiast poważniejsze moje zastrzeżenia dotyczą kobiet w
ciąży ponieważ w treści uchwały która obowiązuje zresztą od wielu lat wynika, że zwolnienie może
następować na podstawie dokumentu, który jest aktualny nie ma takiego aktualnego dokumentu
który obejmował by bycie w ciąży w związku z czym te poprawki, które zostały wniesione na komisji
one się nie nadawały do przekłucia jak gdyby w projekt obowiązującego przepisu prawnego. Pomimo
słuszności  samego  zamierzenia  Burmistrz  zadecydowała  o  tym,  że  na  podstawie  mojej  opinii
oczywiście, że cofa ten projekt do dalszego procedowania.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy odpowiedź satysfakcjonuje?

Radna Kinga Szczypiorowska w takim razie chciałabym zapytać pani mecenas jak to jest, że w
jednym z naszych miast i to jest dokładnie Stalowa Wola ma zgodę radnych taka uchwała powstała
gdzie  kobiety  w  ciąży  mogą  korzystać  z  takich  bezpłatnych  przejazdów  tak  na  podstawie
zaświadczenia lekarskiego, które pani stwierdziła, że nie jest dokumentem

Mecenas Joanna Ostrowska ja nie mam w tej chwili znaczy nie wiem dlaczego Stalowa Wola i w
jakiej procedurze to robi, ponieważ nie widziałam tej uchwały i nie będę się wypowiadała, natomiast
jeżeli  państwo  zerknięcie  do  naszego  projektu  w  jednym z  punktów była  informacja  o  tym że
udzielanie z zmień następuje na podstawie aktualnego wydanego dokumentu zaświadczenie nie jest
takim dokumentem na pewno nie wiem jak to robi Stalowa Wola ale na pewno nie każe kobietom
okazywać zaświadczeń konduktora, a jeżeli to robi to na pewno nie jest to prawidłowe.

Burmistrz prosi o zabranie głosu.

Burmistrz  Miasta  Puck  Hanna  Pruchniewska  Dzień  dobry  państwu  ja  chciałam  tylko
poinformować, że właśnie po tej informację od pani mecenas i po przypomnieniu sobie sytuacji jak to
nie można wydać na przykład na całą ciążę zaświadczenia,  bo kobiety często ronią na przykład po
dwóch tygodniach to zaświadczenie jest nieaktualne i mogłoby obowiązywać dłużej biorąc pod uwagę
różne inne rzeczy stwierdziliśmy że tego nie można robić w takim pośpiechu zwłaszcza, że pani
przytoczyła przykład jednego miasta owszem , a to jest jedno jedyne miasto więc to jest też znak
zapytania  dlaczego  inne  w  ten  sposób  nie  regulują  spraw  więc  po  prostu  trzeba  to  spokojnie
przedyskutować prosiłam żeby przekazać   to do prac Komisji Społecznej, która zajmuje się sprawami
społecznymi nie może to być tak szybko, trzeba to posprawdzać, bo tutaj kwestia tego dokumentu
jest pewnie problem. Ja nie mam nic przeciwko, tylko musi to być odpowiednio usankcjonowane

Radny Adama Otrompka Pani Przewodnicząca koledzy koleżanki radni drodzy mieszkańcy, którzy
oglądają chciałbym żebyśmy w takim bądź razie zdjęli z punktu obrad punkt 8 tu konsekwencja dalej

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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karta mieszkańca tam również jest wszystko niedopracowane jest to tylko nazewnictwo programu nie
ma doprecyzowanych żadnych szczegółów. Dziękuję.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel to jest formalny wniosek, tak o zdjęcie? Tutaj jeszcze
pani Burmistrz chce zabrać zanim przegłosujemy to proszę o udzielenie  wyjaśnienie.

Burmistrz  Miasta  Puck  Hanna  Pruchniewska  Pewne  rzeczy  podejmujemy  uchwały,  które
otwierają drzwi czy furtkę do tego żeby potem dokładnie stworzyć  katalog każdy szczegół i to jest
kolejny etap pierwszy krok to jest po prostu przystąpienie do programu szczegóły to jest temat
kolejny i on też będzie dyskutowany na komisjach to są kolejne dokumenty legislacyjne. Dziękuję.

Radny Adama Otrompka pani burmistrz bardzo dziękuje ale ja bym chciał tylko przypomnieć że nie
jesteśmy w szkole. Nie musi pani nowych radnych niczego uczyć. my doskonale wiemy co mamy robić
No to jest tylko pani opinia tak także bardzo proszę żeby pani nie pouczała radnych co mają robić.

Radny Piotr Kozakiewicz pani Przewodnicząca Wysoka Rado wydaje mi się,  że tutaj troszeczkę
czasu tracimy był wniosek tutaj koleżanki przegłosowany przez powiem teraz wszystkie Komisje Stałe
czyli te, które obradowały i jeżeli, boi było to wstępnie pozytywnie zaopiniowane i rzeczywiście tutaj
pani Mecenas wykazała na błędy jakieś formalno-prawne to proponuję żeby nie tylko jedna komisja
ale trzy komisje zajęły się, bo jest wniosek pozytywny i ewentualnie można to zmienić i żeby po prostu
debata nad tym projektem z propozycjami koleżanki odbyła się na listopadowej najbliższej sesji.
Wniosek kolegi to proponuję już nie dyskutować tylko  poddać pod głosownie.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Panie radny czy można sformułować jeszcze raz pana
wniosek, dokładnie żeby pan informatyk mógł zapisać.

Radny Adama Otrompka proszę o zdjęcie z porządku obrad punktu 8 Pucka Karta Mieszkańca.

Informatyk odczytuje sformułowanie wniosku.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dziękuję bardzo i przechodzimy zatem do głosowania.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  odrzucono przedmiot głosowania, dwie osoby były
za, pozostali radni byli przeciwni, zatem wniosek ten nie przechodzi. W związku z tym proponuję
zatwierdzenie porządku obrad taki jaki państwo otrzymali w tej formie.

Następnie Przewodnicząca Rady poddał pod głosowanie sprawę przyjęcia porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 3

ZATWIERDZENIE  PROTOKOŁÓW  Z  VI  ZWYCZAJNA  SESJA  RADY  MIASTA  PUCK,  VII
NADZWYCZAJNEJ  SESJA  RADY  MIASTA  PUCK  ORAZ  VIII  NADZWYCZAJNEJ  SESJA  RADY
MIASTA PUCK.

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck oraz protokołu z
VII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Puck oraz VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Puck. Protokoły
były do wglądu w Biurze Rady Miasta, czy ktoś ma jakieś uwagi?
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Nie widzę, przechodzimy zatem do głosowania.

Protokoły z obrad zostały przyjęte jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 4

INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁANIACH W OKRESIE  MIĘDZYSESYJNYM I  REALIZACJI
ZGŁOSZONYCH WNIOSKÓW.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do kolejnego punktu obrad – Informacja
burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. Czy Pani burmistrz chce zabrać głos?

O zabranie głosu poprosiła radna.

Radna Izabela Grzejdziak  oczywiście bardzo ważny dla mnie temat biuro paszportowe, bo widzę,
że jest nadzieja więc jakiś konkretne informacje jeśliby można będę wdzięczna.

Czy ktoś ma jeszcze pytania do Pani burmistrz w tym punkcie?

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska prosiłabym o wszystkie pytania i wtedy odpowiem.

Więcej pytań nie było więc Burmistrz przystąpiła do omawiania informacji.

W pierwszej kolejności odpowiada na pytanie radnej Izabeli  Grzejdziak, oczywiście jest to jest to
skutek naszych działań od kilku lat prowadzonych przy poprzednim Wojewodzie było to niemożliwe
natomiast na szczęście pani nowa Wojewoda rozumie problem chociaż rzeczywiście funkcjonuje biuro
w Gdyni Redłowie w Wejherowie to jednak ze względu na to, że czasem bardzo trudno zwłaszcza
zebrać rodzinę w sprawach paszportowych musimy o to zawalczyć dla całego Powiatu Puckiego no i
udało się aczkolwiek szczegóły wszystkie przekażemy państwu później razem z panią Wojewodą i z
innymi samorządowcami ziemi Puckiej  bardzo dziękuję pani Sekretarz pani Wojewodzie , od stycznia
2025 roku będzie działać biuro 10 godzin w tygodniu.

Dalsza wypowiedź w temacie sądu.

Godzina 15.53 Radny Piotr Kozakiewicz opuścił posiedzenie.

Godzina 15.54 Radny Piotr Kozakiewicz dołączył do posiedzenia.

 

W  dalszej  wypowiedzi  burmistrz  omawia  dofinansowanie  w  kwocie  1  000  000,00  zł  na  remont,
modernizację  boisk  Orlików  i  terenów  przyległych.

-   Program „Aktywna Szkoła- sprzęt sportowy dla szkół’ 

Poproszę pana Dyrektora dzisiaj otrzymałam informację, że nasza szkoła otrzymała w tym programie
od Ministra 24 992,00 zł.  Burmistrz wręczyła Dyrektorowi voucher, wszystkim bardzo dziękuję za
udział w pozyskiwaniu dofinansowań.

- Replika łodzi 3 letni program – jesteśmy już w trakcie.

-  Autobus  miejski  dla  linii  Pucka  będzie  zamieniony  na  elektryczny,  może  będzie  dojeżdżał  do
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Błądzikowa.

- Remont Ratusza burmistrz przedstawia szczegóły.

- Małpi Gaj remont - była radna Maria Antoniewicz o tym wielokrotnie mówiła nie było pieniędzy w tej
chwili przystąpiliśmy do remontu nawierzchni.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

PUNKT 5

INFORMACJA I KOMUNIKATY PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo sprawozdanie Przewodniczącej z
działań w okresie międzysesyjnym. Są jakieś pytania? Nie widzę .

Teraz przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała o rozpoczęciu rozpatrywania uchwał.

PUNKT 6

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA
2024 – 2039.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie. Uchwała została
przyjęta jednogłośnie.   

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/1/2024

 

PUNKT 7

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY PLANU BUDŻETU MIASTA NA 2024 R. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
został on też omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miasta. Czy ktoś ma uwagi w tym
punkcie ?

Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie. Uchwała została
przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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Numer podjętej uchwały IX/2/2024

PUNKT 8

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WPROWADZENIA I REALIZACJI PROGRAMU PN.:  „PUCKA
KARTA MIESZKAŃCA".

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli możliwość zadawania dodatkowych pytań i wypracowania ostatecznej formy na posiedzeniu
wspólnym Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku
obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  poddał  projekt  pod głosowanie.  Uchwała została
przyjęta.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/3/2024

PUNKT 9

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY STATUTU BIBLIOTEKI PUBLICZNEJ IM. ZAŚLUBIN
POLSKI Z MORZEM.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli możliwość zadawania dodatkowych pytań na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miasta.
Wyjaśnień udzieliła również Pani Sekretarz.

Czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi do projektu?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/4/2024

PUNKT 10

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  GMINY  MIASTA  PUCK  W  REJONIE  SZPITALA
PUCKIEGO.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z Państwa chciałby zadać pytanie w tym
punkcie obrad?
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Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania.

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/5/2024

PUNKT 11

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA NAZW ULIC W GMINIE MIASTA PUCK.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został omówiony podczas posiedzeń komisji stałych Rady Miasta Puck i dotyczy nazw ulic na
terenie pomiędzy ogródkami działkowymi przy ulicy Wojska Polskiego.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska  poprosiła o zabranie głosu.

Przedstawia informacje dotyczące  nadania nazw nowopowstałym ulicom, które przez długie lata były
terenem rolniczym,  tak  żeby pamiętać  jaką funkcje  pełnił  ten  teren,  dlatego proponujemy taką
uchwałę, takie nazwy.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś jeszcze ma do tego punktu jakieś uwagi?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta.                          

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/6/2024

 

Całość wypowiedzi pod linkiem: https://miastopuck.tv-polska.eu/

 

PUNKT 12

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  ( dz. 114 2.1
Port Morski)  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
został on też omówiony podczas posiedzeń komisji stałych Rady Miasta Puck.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

 

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/7/2024

PUNKT 13

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE SPRZEDAŻY MIENIA KOMUNALNEGO. ( DZ. NR 5_1 (2.4)
UL. MESTWINA 3)                 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji stałych Rady Miasta Puck.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z Państwa chciałby zadać pytanie w tym
punkcie obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/8/2024

PUNKT 14

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  OKREŚLENIA  WYSOKOŚCI  STAWEK  PODATKU  OD
NIERUCHOMOŚCI  NA  TERENIE  MIASTA  PUCK.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń Komisji Budżetowej oraz komisji stałych Rady
Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Radny Adam Otrompka Szanowni Państwo jeżeli chodzi o podatek od nieruchomości do celów
prowadzenia działalności gospodarczej uważam, że nie powinniśmy podnosić absolutnie tego podatku.
Dlaczego? Działalność gospodarcza prowadzona w Pucku to jest działalność prowadzona na ciężkim
gruncie  naprawdę  ciężkim  gruncie  i  dokładanie  dodatkowych  obciążeń  finansowych  dla
przedsiębiorców  nie  jest  dobrym  pomysłem.  Będę  głosował  przeciwko  temu  projektowi.

Radny  Piotr  Kozakiewicz  Pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado  mi  się  wydaje,  że  po  prostu
wyjaśniliśmy sobie te kwestie bardzo szeroko na obu komisjach na których byłeś obecny i się dziwię,
że taki wniosek padł kiedy wszystkie komisje jednogłośnie zaopiniowały projekt przedstawiony przez
Komisję Budżetową pozytywnie proszę państwa Powiem tylko tyle obrazowo, że to nie jest żadne
dobijanie przedsiębiorców, bo wtedy też daliśmy ten sam przykład a mianowicie, że stu metrowa 
powierzchnia działalności  gospodarczej  w ciągu roku jest  obciążona podatkiem wyższym o 90 zł



13

wychodzi  to  7.50  miesięcznie  czyli  nawet  nie  starczy  przedsiębiorcy  na  zakup  kostki  masła  w
Biedronce po cenie normalnej także wydaje mi się, że nie jest to obciążenie dla przedsiębiorców, a
poza tym druga sprawa jest taka że nigdy jaki ja tutaj jestem radnym, a troszeczkę już tu siedzę na
tych obradach nigdy nie różnicowaliśmy wysokości podatku od nieruchomości dla indywidualnych
właścicieli i dla przedsiębiorców zawsze o ten sam wskaźnik procentowy dodam proszę Państwa tylko
tyle że , podatki dla osób indywidualnych i od działalności gospodarczej od nieruchomości w projekcie
który  jest  przedstawiony  wzrosnąć  mają  tylko  o  2.7  procent  czyli  mniej  niż  przewidywana  inflacja
dlatego  wnioskuję  do  rady  o  podtrzymanie  stanowiska  Komisji  Budżetowej.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/9/2024

 

PUNKT 15

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WPROWADZENIA OPŁATY TARGOWEJ ORAZ OKREŚLENIA
STAWEK OPŁATY TARGOWEJ NA TERENIE MIASTA PUCK. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń Komisji Budżetowej oraz komisji stałych Rady
Miasta Puck. Komisje nie wprowadziły żadnych zmian teraz państwo też nie chcą zabierać głosu.
Przechodzimy zatem do głosowania

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/10/2024

 

PUNKT 16

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WPROWADZENIA OPŁATY MIEJSCOWEJ ORAZ OKREŚLENIA
WYSOKOŚCI STAWKI OPŁATY MIEJSCOWEJ NA TERENIE MIASTA PUCK. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji  Budżetowej oraz Komisji  stałych
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Rady Miasta Puck.

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/11/2024

PUNKT 17

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ROCZNYCH STAWEK PODATKU OD ŚRODKÓW
TRANSPORTOWYCH NA TERENIE MIASTA PUCK W ROKU 2025.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń Komisji Budżetowej oraz komisji stałych
Rady Miasta Puck.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy jeszcze jakieś uwagi w tym punkcie porządku
obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/12/2024

PUNKT 18

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA PRZYSTANKÓW NA TERENIE GMINY MIASTA
PUCK, KTÓRYCH WŁAŚCICIELEM ZARZĄDZAJĄCYM JEST MIASTO PUCK ORAZ WARUNKÓW I
ZASAD KORZYSTANIA Z TYCH PRZYSTANKÓW. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad ?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie
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Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały IX/13/2024

PUNKT 19

PRZYJĘCIE INFORMACJI O STANIE REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH W GMINIE MIASTA
PUCK W ROKU SZKOLNYM 2023/2024.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel zgodnie z obowiązującymi przepisami we właściwym
terminie wpłynęła do Rady Miasta informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasta
Puck w roku szkolnym 2023/2024. Komisja ds. Społecznych zapoznała się z tym dokumentem, został
on też przekazany wszystkim Radnym razem z materiałami przed posiedzeniem wspólnym Komisji
Stałych, nie wpłynęły żadne uwagi w tym zakresie zatem można uznać że Rada Miasta przyjęła
informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasta Puck w roku szkolnym 2023/2024.

PUNKT 20

WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z  państwa chciałby zabrać głos w tym
punkcie?

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska  po raz kolejny chciałabym się zwrócić do państwa o tym
co nas miłego spotyka, chociaż usłyszałam, że kupujemy nasze wyróżnienia, otóż nie, nie kupujemy,
chciałam państwu przekazać odznaczenie,  które otrzymaliśmy za wydatki  inwestycyjne jest  to 4
miejsce w Polsce.

Nagroda  główna  od  Marszałka  Województwa  Pomorskiego  za  naszą  Marinę  ,  cieszą  nas  takie
wyróżnienia.

W dalszej wypowiedzi,  proszę pamiętać do 5 listopada proszę składać wnioski do nagrody sportowej.

W dalszej wypowiedzi burmistrz omawia przeprowadzoną ankietę, druga ankieta do 30 października
tam jest tylko jedno pytanie czy jesteś za czy przeciw fajerwerkom.

Omawia najbliższe wydarzenia, na które zaprasza wszystkich również radnych.

Zmiany organizacji ruchu spotkania z mieszkańcami.

Live -  zapraszam wszystkich można zadawać pytania, usłyszeć co się dzieje.

Do 29 listopada można składać wnioski do miejscowego planu zagospodarowania.

Dyrektor  szkoły  podpowiada  mi  kolejne  bicie  rekordu  na  Starym  Rynku  na  który  wszystkich
zapraszamy.

Memoriał szachowy Zyty Łęgowskiej.

7 i 8 grudzień jarmark bożonarodzeniowy.

Dziękuję wszystkim za przyniesione dary dla powodzian, za to okazane serce.

Zdzisław Pruchniewski  Dyrektor Szkoły Podstawowej  im. Mariusza Zaruskiego w Pucku
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jak kolejny raz od 10 lat chcielibyśmy pobić rekord - największa liczba osób uczestniczących w lekcji
historii, zapraszamy wszystkich do udziału, liczymy na to, że możemy ten rekord pobić 8 listopada o
godzinie 12.00 .

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy jeszcze ktoś?

Radna Kinga Szczypiorowska  tym razem zwracam się  do pani  Burmistrz  o  to  żeby przestać
zwracać się do nas jako opozycja, bo my nie jesteśmy tutaj żadną opozycją, podkreślam tylko my
jesteśmy tutaj w pracy dla dobra mieszkańców dzisiaj to my poczuliśmy się tak jakby pani była
opozycją dla nas bo jeśli wniosek, który był na obradach został zatwierdzony przez radnych a jednak
nie pojawił się dzisiaj, a był bo on bardzo ważną i istotną sprawą tak dla mieszkańców właśnie to
dzisiaj myśl poczuliśmy się tak jakby Pani była opozycją w stosunku do nas. Jeszcze raz zwracam się z
prośbą, że nie jesteśmy żadną opozycją tak tylko jesteśmy w pracy i dla dobra mieszkańców.

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska no to ja w takim razie ad vocem najgrzeczniej jak potrafię,
jesteście Państwo radni miasta wybranymi w demokratycznych wyborach. Szanuję to natomiast no
jesteście w opozycji bez względu na to jak czy Pani to się podoba czy nie dla mnie jesteście Państwo
opozycją jeżeli  ja jestem atakowana i  moi radni  zaatakowani na przykład przez radnego Adama
Otrompke to jak że ja mam nazwać I nie mówię o merytorycznych notorycznie budowane kreowany
jest mój wizerunek bardzo negatywny więc w świetle ale można pracować po jakiej stronie no wy
niestety nie jesteście po mojej stronie, bo jeżeli ja słyszę cały czas krytykę bardzo nieładną, bardzo
krzywdzącą no to i  złośliwą ciągle takimi  szpilkami to jak ja  mam Państwa traktować dla mnie
jesteście opozycją dziękuję.

Radny Adam Otrompka Szanowni Państwo Chciałem powiedzieć, że nie jesteśmy opozycją jesteśmy
jednymi z 15 organów, które są ustawodawcze tutaj w tym mieście. Jeżeli mamy jakieś spostrzeżenia
one nie  są zbieżne z  Pani  spostrzeżeniami  to  nie  znaczy,   że  jesteśmy przeciwko Pani  tak my
wyrażamy swoją opinię i swoje własne zdanie ja mam przy okazji chciałbym zadać jeszcze jedno
pytanie żeby też to nie było złośliwie odebrane chciałbym się zapytać. Jeżeli mamy nagrody za piękną
Marinę kiedy ta Marina zostanie naprawiona kiedy będziemy naprawiali.

Wiceburmistrz Piotr Ciskowski na komisji również było to pytanie Ja udzieliłem odpowiedzi już
państwa informowałem, że w tej  chwili  złożyliśmy kolejne pismo do wykonawcy z  terminem na
wykonanie poprawek. Jeśli te poprawki nie zostaną wykonane wejdziemy w tryb działania zastępczego
 i będziemy pociągać do odpowiedzialności wykonawcę,  złożyliśmy stosowne dokumenty. Radny już
uzyskał odpowiedź więc chodzi tu chyba o niepotrzebne podgrzanie atmosfery.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel ja bym chciała na koniec podsumować, że wszyscy
radni działają na rzecz mieszkańców i to jest jakby bezdyskusyjne a tutaj jeśli chodzi o informację
którą przedstawiła mieszkańcom Pani Kinga Szczypiorowska informuje obecnych, że nikt nie straci
mieszkańcy że projekt zostaje przesunięty, będzie też z korzyścią dla mieszkańców.

 

Więcej wniosków i informacji nie było.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

PUNKT 21

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

Na  tym Przewodnicząca  Rady  Miasta  Puck  Justyna  Thiel  zakończyła  posiedzenie,  wypowiadając

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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formułę „Zamykam Posiedzenie IX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck”.

Godzina:  16.32

sporządził
Aneta Seweryńska-Konkel

przewodniczący
Justyna Thiel


